
 
 

Verslag ledenvergadering van de Historische Vereniging op woensdag 3 april 2024 

om 19.30 uur in het Verenigingsgebouw Muziekvereniging Irene   

Graaf van Hornelaan 46 te Werkendam. 

  

Aanwezig: Jacco Damen, Floris van den Hoek, Bert Damen, Martin van der Stelt en 

Adri van Voorst 

               61 leden van de Historische vereniging 

Afwezig met kennisgeving: Dhr. Colijn en Dhr. G den Hollander, Dhr. Machiel Verdoorn. 

  

 1. Opening 

De voorzitter heet namens het bestuur iedereen van harte welkom op deze 

jaarvergadering en opent deze vergadering. Voor we verder gaan met deze 

vergadering worden eerst de leden herdacht die ons het afgelopen jaar 

ontvallen zijn, hun namen worden genoemd: 

- Dhr. A.Brienen -Werkendam  

- J Vink -Werkendam 

- J.M van Straaten- Werkendam 

- Mevr. G Post- Werkendam 

- D. Maasdam-Werkendam 

- Mevr. de Jong-Brokke –Amsterdam 

- Mevr.Knol-Knol Sleeuwijk 

Gevolgd door staande één minuut stilte in acht te nemen.  

  



 1.Mededelingen 

Het jaarverslag dat u via de mail of in de brievenbus heeft ontvangen, laat 

zien dat de vereniging niet stil staat. De voorzitter memoreert dat er veel 

gebeurd is. We zijn bezig met vernieuwen en het verduurzamen van het 

Andries Visserhuis. We hebben veel hulp gehad van vrijwilligers om dit te 

realiseren. Zoals Wim van de Heuvel, Kees van de Heuvel, Piet Verdoorn, Piet 

Kramer en Floris van den Hoek. We hebben de hoek van Thomas Westerhout 

uitgebreid met zijn bureau. We hebben nu ook de ANBI -status. 

  

2.Verslag van de ledenvergadering van 9 maart 2023  

Verder zijn er geen opmerkingen en het verslag wordt onder dankzegging 

vastgesteld. 

  

3 Jaarverslag 2023  

Dhr. L van Oord merkt op naar aanleiding van het laatste stukje over de 

archivering of stukken die voor ons geen waarde hebben of dat iets voor 

Heusden is? Voorzitter geeft aan dat dit altijd in overleg gaat met Heusden.  

  

3A Toevoegen aan de agenda  

Er is een voorstel om buiten de ledenvergadering een extra lid aan de raad 

van toezicht te benoemen. Dat wordt Dhr. Machiel Verdoorn. Dit wordt door 

de aanwezige leden aangenomen. De Raad van Toezicht bestaat nu uit 4 

leden. 

  

4. Financieel verslag 2023  

Financieel verslag wordt door Martin gepresenteerd,  

Dhr. Hoogedoorn heeft een opmerking over een verschil.  

Dhr Lodewijk van Oord zegt dat de toelichting duidelijk is en verdere vragen voorkomt. 

Sommige vinden dat bepaalde kleuren duidelijker mogen op het scherm. 



Dhr. De Waal heeft samen met Dhr. Koek op 19 mrt de kascontrole 

uitgevoerd en zijn blij met het positief resultaat.  

   

5.Verslag kascommissie 

De kascommissie bestond uit de heer Dhr. G. Koek en dhr. L. de Waal die 

hebben de kascontrole uitgevoerd.  Zij hebben de financiële stukken 

gecontroleerd. Dhr. de Waal is positief over de aantal nieuwe leden en 

verbetering in het Andries Visserhuis. De vri jwilligers zijn zo bezig geweest 

dat ze het in de rug hebben gekregen.  

De verklaring van goedkeuring en decharge wordt verleend aan het bestuur 

van de Historische Vereniging voor het gevoerde financiële beleid.  

Volgend jaar zijn de commissieleden Dhr. de Waal, Dhr. Leo van Berchum en 

reserve lid Dhr. Hans de Smit  

  

 6.Begroting 2024  

Lodewijk van Oord vraagt waarom er op de begroting nu giften staan. Dit is 

vanwege onze ANBI status. We hopen op wat meer giften. Dhr. P Admiraal 

vraagt of leden die niet betalen gelijk geschrapt worden. Martin zegt dat na 

een aantal verzoeken dit ook gebeurt.  

Mieneke van Oord geeft aan dat ze de kosten wil betalen van de lijst van 

Richard Bate die in het Andries Vissershuis hangt.  

De begroting is goedgekeurd door de aanwezige leden.   

7.Bestuurlijk  

Adri van Voorst is aftredend en herkiesbaar.  

Adri wordt bedankt door de voorzitter en blijft nog een periode.  

Aleida den Hollander-Brienen is aftredend en niet herkiesbaar.  

Aleida is niet aanwezig vanwege drukte op het werk en treedt af.  

Penningmeester Rina Groenenberg is inmiddels al afgetreden door 

privéomstandigheden. 



Bestuurslid Martin van de Stelt vult de functie van penningmeester in tot er 

een nieuwe is gevonden.  

De voorzitter heet dhr. Otto Paans welkom in ons bestuur, en Otto stelt 

zich voor en heeft ook een passende spreuk: Wie het heden beoordeelt moet 

over voldoende verleden beschikken.  

We zoeken nog steeds een nieuwe penningmeester en secretaris.  

 8.Stichting Monumentenbehoud  

De Voorzitter geeft het woord aan Dhr. Henri Verhagen en die verheldert 

het een en ander en verwijst naar het jaarverslag. En of het wel nodig is om 

de Raad van Toezicht uit te breiden. Het is van belang dat de samenwerking 

goed is met elkaar.  

 9.Jubilarissen 

Dit jaar hebben we 5 jubilarissen waarvan er vier aanwezig zijn Zij krijgen 

een speldje opgespeld. 

Dhr. Colijn kon niet aanwezig zijn. De voorzitter zal persoonlijk het speldje 

gaan uitreiken. Dhr. Koek, Dhr. Vos Mevr. Witte -van Pelt en Mevr. de Waal-

v Berchum krijgen een bloementje en de felicitaties van de voorzitter.  

Marry Damen krijgt ook een bloemetje omdat ze voor ons veel genotuleerd 

heeft en we bij hen thuis hebben vergaderd tijdens en na de coronacrisis.  

Hannie Visser Kieboom wordt enorm verrast en is ervan dat ze benoemd wordt tot Ere lid van de 

vereniging.  De voorzitter geeft wat info over al haar werkzaamheden en allerlei bestuurlijke 

functies. Ze heeft vanaf nr. 22 tot nr. 91 (dec 2023) in de redactie gezeten van Effe Lustere en 

vele boekjes geschreven. Ze krijgt een mooie Oorkonde, broodplank met het logo van onze 

vereniging en een bloementje uitgereikt. 

 

20 juni hebben we een vrijwilligersavond verdere info volgt nog. 

  

10.Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

We hebben van Dhr. G den Hollander een idee gekregen om meer leden te werven, we gaan als 

bestuur hier goed naar kijken en verder uitwerken en daar horen we later meer over.  

11.Sluiting   



De Voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en sluit de vergadering. 

Na de pauze begint de Lezing van Bas voor den Dag  

“Oh, Biesbosch, wa zaide gai schôôn!”. 

 


